
 
 
 

VERGADERING 
 
 
 
 
 

 

 
 agenda    verslag:       

vergaderdatum: 12/2/2025 

voorzitter: Jef De Prins 

verslaggever: Dirk Francken  

aanwezig: Bertha Cools, Roger Mertens, Lode Bosmans, André Willemsen, Paul Van Staey, 
Peter Couvreur, Leni…, Gerda Hermans, Maria Verdijck, Dré Van Bouwel, Eddy 
Geens, Paula Van Den Heuvel, Jef De Prins, Dirk Francken  

Afwezig met kennisgeving:  Luc Aerts, Leo Gorrens, Erik Somers, Van Dijck Kris, Arnouts Marie-Louise 

Afwezig zonder kennisgeving: Filip Cooreman, Roy Arons, Pieter Van Hoof 

 
 

 

OuderenAdviesRaad: doorstartvergadering januari 

Goedkeuring vorig verslag en evaluatie etentje 
- Het verslag wordt goedgekeurd  
- Etentje: Bijzonder lekker en gezellig 

o Wordt betaald met de werkingskosten van het dienstencentrum …en is een uitstekend initiatief. 
 

Varia/rondvraag  
- Paula:  

o Twee mensen van Sint-Job hebben interesse om lid te worden van de ouderenadviesraad: Etienne Loodts 
en echtgenote; wou vandaag aanwezig zijn, maar is gevallen en verontschuldigd; we kunnen hem een 
plaats geven in de OAR als gecoöpteerd lid; 

o Luc Truyts was ook uitgenodigd voor het etentje, maar kon er niet bij zijn;  
Hij is ook niet meer geïnteresseerd om deel uit te maken van de OAR. 

o Guy Braet heeft, omwille van ziekte, ontslag genomen uit de OAR; 
- Lode:  

o Afrekening IGEAN blijft, net als in het verleden, erg onduidelijk, hoewel het probleem door Luc Aerts werd 
aangekaart; 

o Lettertype drukwerk Brecht (bv. in Brechtsnieuws) is erg klein en met weinig contrast;  
 Paula neemt dit op met de communicatiedienst; 
 Is er ruimte voor een aparte katern voor senioren, of dient het algemeen aangepast, omdat uit de 

burgerbevraging blijkt dat m.n. de senioren de info het best en het meest lezen?  
- André: Hoe lang blijft het Goorhof open, zodat we ons jaarprogramma volledig kunnen uitvoeren?  

o Peter geeft aan dat het Goorhof zeker nog een tijd openblijft; Misschien weet Luk Aerts meer? 
o André wil zo snel mogelijk op de hoogte gebracht worden;  
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- Peter: de bancontactautomaat blijft een probleem; Luc Aerts zal dit in de toekomst toelichten; 
- Gerda: hoe werkt de 80/20-regeling en de Uitpas?  

o Paula geeft toelichting in de loop van de vergadering  

Statuten: voorgestelde aanpassingen beoordelen / goedkeuren 
- Woonachtig in Brecht:  

o Roger vraagt zich af hoe lang mensen in Brecht moeten wonen en wat als ze verhuizen?  
 Kunnen we er in goed vertrouwen van uitgaan dat mensen dit correct doorgeven?  

o We kunnen jaarlijks de gegevens van de leden opvragen, zodat we zeker zijn dat ze in de gemeente 
woonachtig zijn;  

- Dient er op ‘individuele ouderen’ een aantal geplaatst?  
o We stellen voor om maximaal evenveel individuele vertegenwoordigers hebben als er verenigingen 

vertegenwoordigd zijn: op dit ogenblik maximaal 7 personen dus;  
o Wat met de bezoldiging? Er is binnenkort overleg over. Belangrijk dat de subsidies geïndexeerd worden 

aan de huidige levensduurte en aan het aantal deelnemende verenigingen;  
- Bij het begin van elke legislatuur wordt een memorandum opgesteld. Van daaruit volgen een meerjarenplanning en 

jaarlijks een jaaractieplan; 
- Huishoudelijk reglement: met Luc Aerts bespreken of dat in het verleden heeft bestaan; 

o Het huishoudelijk reglement is allicht gelijklopend met andere adviesraden; we kunnen dat ter inspiratie 
opvragen;  

o Peter informeert bij Gie Braet; 
- De OAR keurt de wijzigingen in de statuten met eenparigheid van stemmen goed.  

Opstarten van het meerjarenplan en actieplan a.d.h.v. het memorandum: 
Algemene bedenkingen  
- Geestelijk welzijn wordt apart en uitdrukkelijk opgenomen; kan dit ook voor lichamelijk welzijn? 

o Een gezonde geest in een gezond lichaam; het zit voor een stuk bij mobiliteit maar verdient toch expliciet 
aandacht; 

- Zelfstandigheid als hoogste goed: hoe kan het beleid er mee voor zorgen dat mensen zo lang mogelijk in hun eigen 
woonst kunnen blijven?  

o Wat moet er veranderen om de mensen, vergelijkbaar met de zorgen in flatjes, in hun eigen woonst te 
kunnen laten?  

o In hoeverre zijn tegemoetkomingen mogelijk om langer in je eigen huis te blijven wonen?  
 Een seniorenconsulent zou in dat verband zeer waardevol kunnen zijn; hij/zij kan bevragingen en 

ervaringen koppelen om tot een zinvol referentiekader te komen;  
o Wat kan een gemeente doen om er mee voor te zorgen dat de mensen langer thuis kunnen blijven?  

 Dat heeft ook consequenties op vlak van mobiliteit; 
 Wat kun je vragen aan een lokaal bestuur, wat ligt binnen hun mogelijkheden?  
 Wat met mensen die echt geïsoleerd zijn?  
 Ook verenigingen kunnen een aantal vragen mee in kaart brengen en helpen oplossen;  

o Hoe kan de gemeenschap hier voor zorgen?  
 Ombudsman  
 Erkend en vergoed vrijwilligerswerk 
 Hoever wil de gemeente hierin gaan?  

o Bij NEOS is men al een aantal jaren bezig om concreet te maken hoe een woning is aangepast aan de 
leeftijd. Als bewustmakingsproces werkt dit! De OAR erkent dit als een uitstekend initiatief;  

o Paula geeft aan dat op de specifieke problematiek van vereenzaming en verwaarlozing vanuit het 
dienstencentrum meer en meer wordt ingespeeld;  
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 Vaak wordt dit aangekaart door de buurt of familie en wordt daar dan op ingespeeld door het 
dienstencentrum;  

• Dit wordt dan heel voorzichtig en omzichtig aangepakt; 
• Onder de noemer ‘uitreikend werken’;  
• Vrijwilligers kunnen wel de antennes zijn;  
• De omgeving is hiervoor essentieel;  

 Dit gebeurde vroeger ook al, en het hoort ook expliciet tot de vernieuwde opdrachten van de 
dienstencentra;  

 Om dit nog efficiënter te maken mag het beleid de kleine centra niet vergeten: Overbroek en 
Veerle, met een extra dienstverleningspunt;  

o Het lokale verenigingsleven kan een belangrijke schakel zijn;  
 Vb. Ter Breme: er komen mensen terug omdat er een expliciete seniorenwerking bestaat;  
 Open activiteiten van verenigingen, activiteiten samen met de dienstencentra en in de 

dienstencentra;  
- Sponsoring van de buurtfeesten, buurtwerking 

o Bestaat al op vraag van de buurten, ook met vormen van subsidie en uitlenen van materialen;  
o Het doorbreekt de traditionele werking en geeft een fijne stimulans;  

Prioriteiten:  
- Ombudsman of seniorenconsulent, die met voldoende armslag met de senioren in gesprek kan gaan en kan 

rapporteren aan de juiste personen in de gemeente;  
o Belangrijk dat dit een volwaardig ambtenarenstatuut wordt en geen job die een ambtenaar er ook nog even 

bijdoet; 
o Belangrijk ook dat de consulent voldoende armslag heeft en niet voortduren moet ‘rijden en omzien’ met 

verschillende leidinggevenden; hij/zij kan bv. rechtstreeks en enkel rapporteren aan de algemeen directeur;  
- Katern specifiek voor senioren in Brechtsnieuws;  
- Administratie op het gemeentehuis; bereikbaarheid van de ambtenaren en verantwoordelijken;  

o In het dienstencentrum is die kennis voorhanden; de verantwoordelijke ambtenaar gaat men pensioen en 
wordt opgevolgd; veel mensen vinden immers de weg naar het dienstencentrum; er gebeurt tijdens 
activiteiten meer dan op het eerste zicht lijkt;  

o Hoe bereiken we iedereen?  
- Een dienstencentrum in elke deelgemeente en waar mogelijk een ‘dienstenplek’ in de kleinere 

leefgemeenschappen;  
- Hoe vindt de informatie over mensen in precaire omstandigheden de juiste weg naar hulp en ondersteuning?  

o Via de dokter  
o Hoe neemt de gemeente die taak op?  

- Toegankelijkheid en correcte informatie over mogelijke dienstverlening; 
o Er is op ’t Gemeentehuis altijd wel iemand aanwezig om mensen te helpen;  

 Meestal heb je wel een afspraak op voorhand nodig 
 Er is ‘meer dan voldoende afstand’ gecreëerd;  
 Welke betrokkenheid mag je vragen van ambtenaren? Ook als die niet in de gemeente wonen?  

- Het verkeer:  
o Heel complex  
o Hoe pakt het beleid het voorliggende mobiliteitsplan aan? 

 Welke prioriteiten? 
 We nodigen op 21 februari ook de schepen van mobiliteit mee uit;  
 Openbaar vervoer? Wie neemt de bus? Hoe nemen senioren het openbaar vervoer?  

o Fietssuggestiestroken  
 Als mensen binnen de bebouwde kom naast elkaar mogen fietsen, zorg dan dat de 

fietssuggestiestroken daar breed genoeg zijn om met twee naast elkaar te fietsen! 
o Zone 30 veel breder invoeren (mobiliteitsplan) 
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o Fietsstraten parallel aan de hoofdwegen: Van Pulstraat, Broeckhovenstraat… ook de route naar de centra 
is belangrijk, niet alleen de omgeving van scholen;  

o Handhaving!  
o Concreet: hoe raken we in WZC Sint-Lenaartshof met het openbaar of ondersteunend vervoer? 
o Af en toe een rustbank op de wat langere routes 

 Houtstraat  
 Kerkstraat  
 …  

o Openbare toiletten;  
- Aangepaste subsidies!  

 

Verhoogde tegemoetkoming en de 80/20 regeling uitleggen.  
- Werking van de Uitpas  

o Opgedeeld in regio’s; hier: van Polder tot Kempen; 
- Wat is de uitpas? Cfr. Diavoorstelling;  

o Mensen met kansenstatus: geen uiterlijk verschil met gewone uitpas: enkel het nr. gekoppeld aan de 
streepjescode maakt de status van de bezitter onmiddellijk duidelijk;  

- Uitpas scannen aan zuilen;  
- Brecht Borrelt: uitpas beschikbaar voor iedereen!  
- Je bouwt punten op die je kunt omruilen;  
- Marketing en communicatie: als vereniging bouw je een groter netwerk uit door mensen met de uitpas aan te trekken 

tijdens activiteiten die je organiseert; 
- Kostprijs: 5 euro; kinderen 2 euro; kansenstatus: 1 euro;  

o Voor het leven  
o Voor mensen in kansenstatus: jaarlijks nagaan of de kansenstatus blijft;  
o Bij inschrijving: waardebon ter waarde van 5 euro;  

- Wanneer kansentarief: cfr. Diavoorstelling  
- Kansentarief: cfr. Diavoorstelling  

o Boven de 5% van de vereniging onder het kansentarief, neemt de gemeente de volledige 80 % voor haar 
rekening;  

- Essentieel: waar staan de zuilen en hoe mobiel zijn die?  
o Kan blijkbaar ook met een smartphone of laptop??? 
o Open activiteiten dienen geregistreerd zijn in ‘Uit in Vlaanderen’ 
o Ook voor activiteiten van de cultuurdienst zou je als je deelneemt via ‘uit in Vlaanderen’ rechtstreeks kunnen 

betalen via de uitpas.  
- Vrijetijdsdienst licht het systeem ter plekke toe bij elke vereniging die erom vraagt;  
- Uitpas voor verenigingen: cfr. Diavoorstelling 
- Alles met 1 programma: UiTPAS  balie 
- Hulp en ondersteuning: cfr. Diavoorstelling 
- Men wil een grondig charmeoffensief voeren naar alle verenigingen! 
 
- www.vanpoldertotkempen.be  

Varia  
- AED volgende week woensdag 22 januari van 9 tot 12 in het administratief centrum Sint-JoB; 

o Voor mensen van de OAR en hun achterban. 
o Paula stuurt nog een mailtje rond met de beschikbaarheid voor mensen buiten de OAR. 

http://www.vanpoldertotkempen.be/
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- Volgende dagelijks bestuur: Jef stuurt een aantal mogelijkheden door, voorafgaand aan het gesprek  
met het bestuur op 21/2/2025. 

- Volgende OAR zal doorgaan op 17 maart 2025 om 10 uur in de Raadzaal v/h Sociaal Huis. 
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